



第十六届中国国际住宅产业暨建筑工业化产品与设备博览会

The 16th China International Exposition of Housing Industry & Products and Equipments of Building Industrialization

尊敬的先生/女士:

"第十六届中国国际住宅产业暨建筑工业化产品与设备博览会"将于2017年10月12日-14日在北京•中国国际展览中心(新馆)隆重召开。

Dear sir/Madam:

The 16^{th} China International Expo of Housing Industry & Products and Equipments of Building Industrialization will be held on October 12^{th} - 14^{th} ,2017 in Beijing China International Exhibition Center (New venue).

参展企业: Modern Lumber Technology Ltd (MLT Ltd),展位号: E1351,届时将提供Ultralam LVL, Ultralam OSB and

wood pellets, prefabricated wood houses manufacturer产品(技术)展示。

期待您的光临!

We look forward to your visit!

住房和城乡建设部科技与产业化发展中心 (住房和城乡建设部住宅产业化促进中心) 中国房地产业协会 中国建筑文化中心 1

请收到本邀请函的贵宾,扫描(长按识别)右侧二维码,或微信搜索并关注"中国住博会北京"官方公众号,于2017年9月20日前完成公众号平台内"观众登记"成为VIP观众,享受展期由<u>绿色通道快速入场</u>的权利,并可领取<u>专属礼品一份</u>。

On receiving this invitation, Please long press on the right side of the two-dimensional code and follow our official accounts of Wechat, and "registration" for the VIP audience before September 20th. The VIPs can enjoy the right of fast entry from the green channel, and receive a special gift.

